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verslag Wereldraad 
 
datum:  ............... 4 februari 2025 
uur:  ................... 20u – 22u40 
locatie:  .............. 1.1 
aanwezig:  .......... Monique De Temmerman, Saly Djiba, Bob Peeters, Gaby Van Dyck, Jean 

Coen, Jan Van Riel, Hilde Filliers, Paul Van Nylen, Erik Fuhlbrügge 
verontschuldigd:  Frederika Houwelijckx, Lucienne Cavens, Nadine Bovyn, Josiane Frans, 

Rita Stevens, Mai Wouters, Els Opdenbergh, Jan De Prins 
verslag door:  ..... Erik Fuhlbrügge
 
 
PUNT 1. GOEDKEURING VORIG VERSLAG  
/ 
 
PUNT 2. MEDEDELINGEN VANUIT HET COLLEGE 
/ 
 
PUNT 3. RONDVRAAG  
Paul zal een speciale nieuwsbrief van Sentec via het verslag bezorgen naar aanleiding van 
Els haar 85ste verjaardag.  Ze laat het project stilaan los.  
 
VRAAG COLLEGE: 
Paul kreeg de vraag voor noodhulp voor de slachtoffers en vluchtelingen van het oorlogs-
geweld in Oost Congo.  De Wereldraad stelt voor om 2000€ noodhulp te geven aan Artsen 
Zonder Grenzen:  DRC: AZG blijft gewonden opvangen in Goma en roept op tot vrije hu-
manitaire toegang | Artsen Zonder Grenzen België 
 
Jan deelt mee dat Oxfam Wereldwinkel Zoersel een goed jaar heeft gehad.  De cijfers zijn 
nog niet definitief, maar alles wijst op een stijging van omzet van meer dan 10%.  
 
Jan vraagt ook na of er een gemeentelijk moment voor vrijwilligers komt op 7 maart? Er is 
precies nog geen uitnodiging geweest?   
 
Jean is aan het broeden op een positief verhaal en boodschap. Jan en Hilde gaven onder 
andere het idee mee van in Geel: https://www.geel.be/Wat-is-zuidergekte  
 
De demografische context is anders in Geel, maar er staan boeiende ideeën op het pro-
gramma. Daar kunnen we misschien wel inspiratie uit halen. Hilde en Jan gaan alvast naar 
BXL kijken op 17 maart.   
 
Saly is op bezoek geweest in Senegal. Er werd voor het weeshuis en de omgeving een 
Kerstfeest gegeven en Saly had vooral medicatie en kledij (onder andere via Rita van het 
vroegere Babylux) bij voor het weeshuis.  

https://www.msf-azg.be/nl/news/drc-azg-blijft-gewonden-opvangen-in-goma-en-roept-op-tot-vrije-humanitaire-toegang#:%7E:text=Goma%2C%20Kinshasa%2C%2029%20januari%202025,van%20de%20teams%20sterk%20beperkt.
https://www.msf-azg.be/nl/news/drc-azg-blijft-gewonden-opvangen-in-goma-en-roept-op-tot-vrije-humanitaire-toegang#:%7E:text=Goma%2C%20Kinshasa%2C%2029%20januari%202025,van%20de%20teams%20sterk%20beperkt.
https://www.geel.be/Wat-is-zuidergekte
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Gaby vertelt ons dat Kokobo officieel stopt.  De middelen die nog op de rekening staan 
worden In Bagaya (Senegal) gebruikt voor een rijstpelmolen + 1 jaar elektriciteit en onder-
houdscontract, onderhoud waterpomp, olie en vis. 
 
Monique vertelt ons dat haar kleindochter, die ook op de Kerstmarkt stond, op 24/02 voor 
2 maanden naar Colombia vertrekt. Ze gaat daar een project voor Voice4Thought V4T - 
V4T - Voice4Thought  rond storytelling opzetten, met steun van Wilde Ganzen | Wij bestrij-
den armoede | Klein Project, Groot Verschil. 
 
Hilde heeft een bedanking gekregen van 11.11.11 voor de steun. 
We overlopen ook de vragen die we kregen van Eric Goubin over gemeentelijke communi-
catie.  Hij doorloopt een traject met de communicatiedienst van de gemeente Zoersel. Om-
dat Hilde niet vrij is zal Bob voor de Wereldraad participeren aan de gespreksronde. 
 
PUNT 4. NIEUWS UIT DE WERKGROEPEN 
 
PUNT 4.1 EVALUATIE KERSTMARKT 
Alles is heel vlot verlopen, buiten het weer dat buiten de spelbreker was. 
Frederika heeft veel steun gehad aan haar oud-studenten. Die hebben de cafetaria heel 
goed georganiseerd en afgesloten.  De opkomst binnen was goed. 
 
PUNT 4.2 ZOERSELSE PROJECTAANVRAGEN 
Er kwam een aanvraag binnen voor de Jardiniers in Bohicon. 
Men wil buiten de algemene werking ook geld ervan gebruiken om een winkeltje op te zet-
ten aan de straatkant.    
 
Het project wordt goedgekeurd met de vraag om dit uit te betalen. 
   
PUNT 4.3  STEDENBAND 
We kregen het nieuws dat collega Hyppolite terug naar zijn vroegere job is verplaatst en nu 
Euloge het nieuwe diensthoofd is.  Dit is nu het 5de diensthoofd sinds 3 jaar. Erik heeft een 
voorstel uitgewerkt om Hugues in te schakelen om als consulent de stedenband te onder-
steunen en zo de continuïteit en samenhang te garanderen. Hopelijk biedt dit de nodige 
structuur in Bohicon.   
De Zoerselse projecten ter plaatse en het federale programma lopen goed.  Er is een seri-
euze inhaalbeweging gemaakt door Ullrich. 
Normaal gezien vertrekt er 5 mei een delegatie naar Bohicon om verdere afspraken te ma-
ken en de progressie te beoordelen.  Deze delegatie zal momenteel bestaan uit de sche-
pen, Jan De Prins, bijgestaan door Pieter Govers (ICT), Erik Breuls (Bibliotheek) en Erik 
Fuhlbrügge (internationale samenwerking). Voor Jan zal het de tweede keer zijn dat hij 
Bohicon bezoekt. Zijn eerste bezoek was als raadslid in 2013.  
 
10 februari is er een infomoment voor jongeren die in september naar Bohicon gaan om 
een mobiel speelplein op te zetten. Dit is nu de 10de keer dat we dit organiseren. 
 
PUNT 4.4 PARKPLEZIER  
Volgende vergadering meer hierover. 
 
PUNT 4.4 NIEUWJAARSVERGADERING 
De opkomst was goed, maar misschien vlak ervoor nog eens een uitnodiging versturen. 
Bedankt allemaal voor de lekkere hapjes en Erik Breuls voor zijn bevlogen toelichting. 

https://www.voice4thought.org/
https://www.voice4thought.org/
https://www.wildeganzen.nl/
https://www.wildeganzen.nl/
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PUNT 4.5 FAIRE GEMEENTE 
We zijn sinds 2006 faire gemeente.   
Intussen zijn faire producten veel laagdrempeliger geworden en zetten we als gemeente 
meer en meer in op korte keten. 
De titel moet jaarlijks vernieuwd worden via de fair o meter, waarbij we dit jaar ook bewijs-
stukken moeten aanleveren.  Sinds kort moet ook een bijdrage worden betaald voor de ti-
tel. 
Deze werkwijze wordt toch een beetje in vraag gesteld.  Kopen we nu de titel? 
Erik zal de bedenkingen doorgeven aan het faire gemeente-secretariaat.   
We bekijken ook of we geen herkenbaarder logo kunnen hanteren dan het nieuwe faire ge-
meente logo. We denken dan bv aan het Fairtrade International-logo dat je op iedere ver-
pakking tegen komt en veel herkenbaarder is: 

 
 
 
VOLGENDE VERGADERING 

Op 4 maart, 20 uur, lokaal 1.1 van het gemeentehuis.    

Op de agenda onder andere: 
• Stedenband 
• Faire gemeente 
• Parkplezier 
• Aanvraag Zoerselse projecten 
• …  
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